
Verslag van Kern Cultuurraad 

   Woensdag 27/09/2023 om 17.00 uur lokaal Sloesveld 

 

Aanwezig: Els De Greef, Katrien Claes, Wim Maris, Veria (komt later), Jan Lenaerts, Jonathan Van 

Haudenhuyse, Thea Derks 

Verontschuldigd: Greta Uyttenbroeck, Karine Gernaey, Ghislain Dewolf 

Verslag: Katrien 

1. Welkom/nieuws 

a. Het is een beetje een experiment om eens om 17u te vergaderen. Voor de volgende 

twee kernvergaderingen zal een doodle worden opgesteld (november en januari)  

b. Aangezien er vaak veel afwezigen zijn, zullen we de rol, de zin/goesting om in de kern 

te zitten nog eens onder de loep nemen. Opdracht voor volgende kern! 

 

2. Goedkeuring verslag 

Beschrijving/Discussie Het verslag van 27 september 2023 

Besluit Het verslag wordt goedgekeurd.  

Info/vraag adviesraad 
 

/ 

 

3. Woordje vanuit de administratie: advies plaatsing camera’s 

Beschrijving/Discussie Het college wenst de tijdelijke mobiele camera’s op de 
Mariënparking en de Sport en Jeugdsite (kant Skatepark) te 
vervangen door permanente camera’s. 
Het college wenst ook permanente camerabewaking te installeren 
op de volgende sites (in bijlage foto’s/plan van de sites met 
simulatie van de bewaakte zones): 

- Gemeenteplein 
- Voorplein Felix Sohie 
- Achterkant Felix Sohie 
- Nieuwe parking Sport en Jeugdsite 
- Buitenomgeving Voetbal- en Tennisclubhuis (gelijkvloers 

en terrassen)  
 
De camera’s nemen continu beelden op, de registratie gebeurt 
lokaal op servers. 
Enkel de politie kan naar aanleiding van een gemeld incident de 
beelden lokaal oproepen om de omstandigheden voor- en na een 
melding te kunnen beoordelen. De beelden worden dus niet in 
real-time bekeken. 
De beelden worden maximaal 30 dagen opgeslagen. 
 
De politiezone heeft positief geadviseerd. 
 
De Gemeente wenst het advies van de volgende raden te kennen: 



- Sportraad 
- Jeugdraad 
- Raad lokale economie 
- Cultuurraad 

 

Besluit We betreuren het dat er enkel veiligheid gegarandeerd kan 
worden via de plaatsing van permanente camera’s, maar het 
gemeenschapscentrum is een mooi voorbeeld van deze stelling. 
De camera’s hier in het GCFS hebben duidelijk hun nut bewezen. 
 
Er zijn reeds mobiele camera’s, en deze worden vervangen door 
permanente camera’s. 
 
Men wil een gevoel van veiligheid creëren, maar er is een verschil 
tussen camera’s plaatsen in openbare gebouwen of openbare 
plekken. 
 
De bewaartermijn van de beelden van 1 maand is redelijk. 
 
De andere piste van in dialoog gaan met de jongeren mag 
daardoor niet wegvallen. Niet alleen bestraffing maar vooral 
ingaan op remediëring! 
 
Aanvulling Pieter M: Ter info over de camera’s: dat mag inderdaad 
niet de enige piste zijn om de veiligheid in en rond onze gebouwen 
te garanderen. We blijven in gesprek gaan met jongeren, zoals we 
dat al deden de voorbije jaren, met jeugdwelzijnswerker, maar 
zeker ook via het jeugdhuis. 
 
 

Info/vraag adviesraad 
 

We adviseren positief vanuit de cultuurraad. 
 

 

4. Voorbereiding Open Forum 17.10.2023 

Beschrijving/Discussie Herhaling oefening rond levensfasenmodel van Joris Piot: 

• Iedereen is het erover eens; de oefening was zeer 
waardevol maar er was te weinig opkomst. Er is 
bereidheid om de oefening te herhalen, maar niet 
gekoppeld aan het Open Forum van 17 oktober 2023. We 
willen zeker een moment van zelfreflectie aan onze 
verenigingen aanbieden, maar het moment is nu te vroeg. 
Zinvol om de oefening te herhalen met sport- en 
jeugdverenigingen.  
 

Bevraging Hoeilaartse Parel:  

• De bevraging zoals voorgesteld, wordt goedgekeurd.  



• We sturen de vraag om de vragenlijst in te vullen en te 
beantwoorden mee met de uitnodiging. 
 

Voorbereiding verenigingendag 2 maart 2024: 

• Werkgroep (Marie-Paule Bockstal, Jan Vanderstraeten, 
Ghislain Dewolf, Wim Maris, Pieter Muyldermans, Katrien 
en Els) kwamen samen op maandag 25 september en 
bogen zich over alle brainstorm-voorstellen/thema’s. 
Deze kwamen uit de eerste brainstorm die met de 
verenigingen plaatsvond aan het begin van de zomer. De 
werkgroep vond hun voorkeur in “Kom naar buiten en 
zie!”, “knooppunten van ontmoeting” en “uit-wijken”. 
 

• 36+: We spreken niet enkel de 36 cultuurverenigingen 
aan, maar breiden uit naar gebruikers van het GCFS die 
hier naast de cultuurverenigingen kind aan huis zijn. We 
denken aan Motoclub, OKRA en Kennisbeurs 
Druivenstreek (beide seniorenverenigingen), de 
jeugdverenigingen (chiro, scouts, Jeugdhuis), scholen,… 
Katrien en Wim vervolledigen verder. 
 

• We kennen in Hoeilaart 19 wijken (zie lijstje als bijlage). 
 

• Er wordt gezocht naar een korte (twee woorden) kreet 
voor het evenement. 
 

• Er wordt gezocht naar een gebeurtenis binnen het 
evenement dat voor iedere Hoeilander aantrekkelijk is. Zo 
werd bv. gesuggereerd om een bar te maken waar 99 
streekbieren kunnen geproefd worden.  
 

• Prioriteit bij het volgende Open Forum is de verenigingen 
mee op de kar trekken. Hen een positieve boodschap 
brengen met de focus op wat er vooral voor hen “in” zit, 
zodat ze enthousiast mee willen werken. De boodschap 
naar de verenigingen om ze over de streep te trekken: 

o We bieden jullie een platform om jullie zelf 
kenbaar te maken naar alle Hoeilanders. Wij 
zorgen voor communicatieondersteuning; wees 
creatief en doe mee op 02/03/2024. 

o De manier waarop we de verenigingen trachten 
te bereiken: via een belronde van de meters en 
peters. Katrien en Wim kunnen hierbij ook helpen 
door ze aan te spreken als er verenigingsleden in 
het centrum zijn. Daarnaast via de uitnodiging 
voor het Open Forum en in live op het Open 
Forum van 17/10. 
 



CONTACT met vereniging: 
 
1. Aanspreken van 36 verenigingen + 
2. Verenigingen worden telefonisch gecontacteerd. 
3. Ieder telefoongesprek wordt - persoonlijk - bevestigd via mail 
(Els schrijft een basistekst) 
4. De verenigingen krijgen een aanbod van de cultuurraad die niet 
enkel hun medewerking bevestigt maar hun ook een voorstel 
doet (what's in it for me?) 
 
Het budget – heel ruwe schatting! 

• Locatie (?) 
• Evenement op 2 maart 2024 – 3000 € 

o Communicatie en promotie 
o Catering 
o Drank (receptie) 
o Decoratie  

• Overzichtsbrochure van alle cultuurverenigingen (cfr Uit 
in Felix, 32 pagina’s, in alle bussen van Hoeilaart): 5000 € 

• Visuele aanwezigheid van de verenigingen in de serre – 
2000 € 

•  
We vragen het college van burgemeester dus een bedrag van 
10.000€ om deze ideeën te kunnen realiseren. 
 

Besluit Goedkeuring kern voor dit concept 
Goedkeuring om als peter en meter eigen verenigingen op te 
bellen en warm te maken om mee te doen op 02/03/2024 en naar 
het Open Forum te komen. 
Els zorgt voor een tekst om het telefoongesprek te leiden en 
daarna naar de verenigingen te mailen. 
Bedenken van een leuke naam voor het evenement. 
 

Info/vraag adviesraad 
 

 

 

 

5. Varia 

• Barbemanning 

• UIT-PAS met verenigingen: opstart begin december 

 

6. To do lijst 

Taak Deadline Verantwoordelijke 

   

Doodle opmaken voor vergaderingen  Katrien 

Uitnodiging Open Forum  Katrien 

Advies camera’s  Katrien 

Aanvraag budget aan college  Katrien 

Opmaak tekst voor gesprek  Els 

Verenigingen opbellen en enthousiasmeren  Iedereen 



 

Volgende vergadering(en):  

OPEN FORUM CULTUURRAAD 17.10.2023 

 


